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§ 26   

Övriga frågor 

Stian Raneke (S) hade en rapport från boendet Rio. 

 

Berit Nyberg (S) och Bodil Sidén (M) informerade om sitt 

besök på Linnégårde. 

 

Andrea Ström (M) ställde en fråga om den oro som 

fältassistenterna upplevt i stadsdelen och om deras tillgång till 

bil. T.f. stadsdelsdirektör Teenie Bennerholt svarade att det varit 

ökade oroligheter i samband med skolstart men att dessa avtagit. 

Fältassistenterna har alltid tillgång till bil. 

 

Birgit Marklund Beijer (S) hade en rapport från Dianagården. 

 

 

 

Inkomna skrivelser från förtroendevalda 
 

Skrivelse angående demokrati- och utvecklingsmedel från 

Therese Carlborg m.fl (M) och ledamoten Mimmi Deljerud 

Engholm (L). 

 
Beslut 

Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 
 

 

Skrivelse angående ungdomsrådet på Östermalm från Therese 

Carlborg m.fl (M) och ledamoten Mimmi Deljerud Engholm 

(L). 

 
Beslut 

Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 


